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Alweer een dag voorbij, alweer een week voorbij, alweer een maand, een 

jaar voorbij. Heeft u dat ook, dat de tijd steeds sneller lijkt te gaan? Dit 

stukkie dat ik nu voor u aan het typen ben is alweer het laatste van 2011. 

Het eerste volledige jaar van dit nog steeds relatief nieuwe vakblad Dak & 

Gevel Groen.

In het afgelopen hebben we geprobeerd een plaats te veroveren op deze 

voor ons aanvankelijk compleet nieuwe markt. En dat was een fascinerend 

proces. Groen op daken en gevels neemt veel nadrukkelijker positie in de 

maatschappelijke trend naar duurzaamheid en stedelijke leefbaarheid, dan 

het geval is met de onderwerpen van onze andere vakbladen. Waar dit 

soort zaken op het gebied van golf, boomverzorging of sportveldbeheer 

vaak toch niet meer dan een vorm van window-dressing of green-

washing zijn, heeft deze industrie de kans om echt een rol te spelen in de 

vergroening van onze leefomgeving. Jammer genoeg lukt dat vaak maar 

ten dele. Wij - deze industrie - zijn vaak zo gefocust op de genialiteit en 

de superieure techniek van onze constructies, dat we wel eens dreigen te 

vergeten waar het om gaat. Wij zijn soms net die ouderwetse autoverkoper, 

die nog steeds de motorkap opentrekt om de klant te laten zien hoeveel 

cilinders, turbo’s, waffers en woofers erin zitten. Terwijl die klant gewoon 

een van-A-naar-B-auto zoekt, een vakantieauto, een familieauto, een auto 

voor de hond of ga zo maar door. De klant wil dus geen techniek an sich, 

maar techniek én design in dienst van zijn beleving, met de eindgebruiker 

en de waarde voor die eindgebruiker in het middelpunt. 

tDat laatste aspect ´waarde creëren voor de eindgebruikers´ is nu juist 

waar wij eind maart 2011 een congres voor willen organiseren vanuit dit 

vakblad Dak & Gevel Groen. Dit congres met de titel ‘Help! Ik wil een groen 

gebouw’ zal worden gehouden in het meest duurzame congrescentrum van 

Nederland: Antropia in Zeist. 

We hebben inmiddels al een behoorlijke lijst van sprekers, waaronder de 

voorzitter van de IGRA International Green Roof Association Wollfgang 

Ansel. De centrale vraag die we hopelijk ook met u mogen beantwoorden 

is: “Hoe kunnen we als industrie de stedelijke omgeving mooier en prettiger 

leefbaar maken met groene gevels en daken?” En wat mij betreft gaan 

techniek, verbeelding en ambitie daar hand in hand. 
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